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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА, 

ЗЕМЕДЕЛИЕ И ГОРИ 

 

П Р О Т О К О Л № 2 3  

от извънредно заседание на Постоянната комисия по опазване на околната 

среда, земеделие и гори, проведено на 28.11.2024 г. 

Днес, 28.11.2024 г. в зала 1, ет. 2 на ул. „Московска“ № 33 се проведе 

заседание на Постоянната комисия по опазване на околната среда, 

земеделие. Заседанието беше открито от г-н Красимир Гълъбов –

председател на комисията в 09.15 часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват  10  

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към 

протокола – Приложение № 1. 

  

След проверка на кворума г-н К. Гълъбов попита за предложение по дневния 

ред. 

Има в дневния ред една точка доклад от г-жа Н. Бобчева, която е внесен в 

петък, когато дневния ред за редовното заседание вече е одобрен. Защо се 

внася този доклад извънредно? 

Г-н Емил Георгиев каза, че трябва да започне от това, че „Ойл Рециклйшън“ 

е компания за събиране на обработени масла. Договора със тях е 

безвъзмезден, СО не плаща нищо. Става дума за безвъзмезден договор, 

който в продължение на три години гражданите са предали 752 литра 

отработени моторни масла. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 
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Проблемът за забавянето е в дирекцията, получено стечение на 

обстоятелствата болничен и отпуска на служители. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Красимир Гълъбов – за 

Емилия Ангелова – за  

Лорита Радева – за 

Цветелина Заркин- за 

Димитър Димитров – за 

Симеон Ставрев - за 

Пламена Терзирадева – за  

Анна Стойкова – за 

Антон Хекимян – за 

Ивайло Йонков - за 

Въз основа на проведеното гласуване предложението е прието. 

 

По т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-10358/22.11.2024 г. относно подписване на 

Договор за разделно събиране на отработени масла между Столична 

община и „ОЙЛ РЕЦИКЛЕЙШЪН“ ЕООД с вносител Надежда Бобчева – 

зам.-кмет на СО. 

 Г-н Е. Георгиев отбеляза, че това е компания, която приема от 

гражданите отработени моторни масла. По принцип този вид отпадък е 

масово разпространен. Извъждането му от пазара, като отпадък е 

ангажимент на компаниите, които са го вкарали на пазара. Количествата, 

който остават за гражданите са минимални.  

По наредба и закон следва да се предостави тази възможност. Изпратени са 

писма до всички шест компании, които оперират на територията на 
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България. Само „Ойл Рециклейшън“ прояви интерес. С нея се работи добре 

и затова се предлага договора да бъде продължен при същите условия.  

 Г-жа Л. Радева отбеляза, че това не е маловажна тема и че самия 

процес, който се осъществява за събиране отработени масла е маловажен. 

Независимо какви ангажименти имат производителите на масла и как се 

извършва събирането от пунктовете тази възможност и осигурена и тя е 

политика на Столична община. това е един от 14 –те потока на разделно 

събиране на отпадъци. Още повече, че отработените масла са много 

сериозен замърсител и по отношение на почвите и водите. 

По скоро да се апелира онази част от гражданите, които разполагат с такива 

отработени горива и не са се възползвали от услугите на центровете за смяна 

масла да си информират през страницата на СО за възможностите. 

 Г-жа А. Стойкова каза, че се присъединява към казаното. Иска да 

попита дали Столична община планува някаква информационна кампания 

за всички тези видове потоци. На мнение е, че като превенция е 

информираност на гражданите е важно СО да предприеме информираност 

на населението през медиите. 

 Г-н К. Гълъбов каза, че добре звучи има добра практика с този фирма 

на СО нищо не струва. Попита СО дава право на тази фирма да събира 

отпадък, който се преработва и тя изкарва пари от него. Има ли механизъм 

да искаме нещо срещу това право? 

 Г-н Е. Георгиев каза, че вече много време се работи по всички 

възможни направления, както с излезели от употреба автомобилни гуми, 

отпадъците от опаковки, с батерии, електронна техника, създаването на тези 

мобилни центрова. Непрекъснато има инициативи, които се опитват 

максимално да разделят източника да извадят всички тези материали, които 

за съжаление все още в огромно количество са в поток смесен битов 

отпадък. 
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Много важно е да бъдат привлечени всички заинтересовани страни. 

Кампании се провеждат, като в момента тече кампания със всички фирми, 

които генерират отпадъци, производствен отпадък с листовки, които се 

раздават, фирми, които ги обслужват.  

Започнала е много масирана кампания със абсолютно всички организации 

за оползотворяване на отпадъци от опаковки и техните партньори за работа 

с малки търговски обекти. Започва кампании със всички училища на 

територията на Столична община 273 общински и частни училища. Във 

всяко едно от тях ще се влезе с послание за това колко е важно да се събира 

разделно. 

 Във връзка с въпроса на г-н Гълъбов за съжаление не биха могли да 

искат, защото този отпадък попада в разрешената отговорност на 

производителя. Отвеждането им от пазара се финансира от компаниите, 

които са ги изнесли на пазара. 

 Г-н И. Йонков попита само една фирма ли събира маслата? 

 В отговор г-н Е. Георгиев каза, че само със една има договор, която 

събира директно от граждани. Тя е единствената, която отговори на 

предложенията на СО. 

 Г-жа Л. Радева каза, че има въпрос във връзка с казаното по отношение 

на информационните кампании. Тъй, като ПК по ООСЗГ одобрява в 

началото на всяка една година плановете за информационните кампании на 

всяка една от организациите по оползотворяване. Това което в момента 

стартира е надграждане към тези информационни кампании. 

 В отговор г-н Е. Георгиев каза, че са инициативи на СО, които са по 

молба на тези компании. На практика сме водеща страна. 

 След представянето на доклада и проведени обсъждания, г-н К. 

Гълъбов подложи на гласуване решението на комисията: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Красимир Гълъбов – за 

Емилия Ангелова – за  

Лорита Радева – за 

Цветелина Заркин- за 

Димитър Димитров – за 

Симеон Ставрев - за 

Пламена Терзирадева – за  

Анна Стойкова – за 

Антон Хекимян – за 

Ивайло Йонков - за 

 

Т. Разни. 

Г-жа А. Стойкова каза, че става дума за т.н. мобилни центрове, които се 

започна работа за тяхното осъществяване във всички райони на Столична 

община. Това са едни типови контейнери в които гражданите безплатно 

могат да предават различен вид отпадък, включително и опасен отпадък.  

В момента одобрения типов проект от месец септември е в НАГ. 

Ако може от комисията да се изпрати искане този казус да се разгледа в 

НАГ. 

Г-н К. Гълъбов каза, че в тази връзка иска да се запознае с кореспонденцията 

до момента за да се изготви питане до НАГ. 

Г-н И. Йонков попита дали може когато се поставят въпроси до НАГ и 

администрацията да се поставя срок за получаване на отговори. 

Защото се чува, че на председатели на комисии не се отговаря. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието е закрито от г-н К. Гълъбов 

в  09.31 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 29.11.2024 г.   
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Изготвил: П 

 

/Иванка Благова-старши 

експерт/ 

Председател на ПКООСЗГ: П 

/Красимир Гълъбов/ 

 

 

 

 

Зам. - председател на 

ПКООСЗГ: _________П_______ 

 /Емилия Ангелова/ 

 

 

 

Зам. - председател на 

ПКООСЗГ: _________П________ 

 /Лорита Радева/ 

 

 

 

 


